
 

 

 

              

                                                                                  Kvingo 24.09.2018 

 

 

Til 

Masfjorden kommune 

v/ oppvekstleiar Alf Strand 

5981 Masfjordnes 

 

 

HØYRINGSUTTALE FRÅ KVINGE HELSELAG – GJELD SAMANSLÅING AV 

UNGDOMSSKULAR 

I styremøtet i Kvinge helselag 30.08.18 handsama me saka om eventuell 

samanslåing av ungdomsskular, som var sendt ut på høyring. 

Eit samla styre vil koma med desse innspela: 

 Me er positive til ein felles ungdomsskule for elevane i Nordbygda og på 

Sørsida. 

 Me meiner det er viktig for ungdomsskuleelevane våre at dei får eit 

større miljø, både fagleg og sosialt.  

 Alle elevane vil lettare finna nokon dei ynskjer å vera saman med, og som 

har lik interesse som dei sjølve. 

 Større klassar vil gje elevane høve til fleire val. 

 Når det gjeld den økonomiske situasjonen kring samanslåing har me ingen 

føresetnader for å seia noko om denne. Det viktigaste for oss er at det 



vert fokusert på elevane sitt beste, både fagleg og sosialt, og me meiner 

at det må vektleggjast framfor økonomi.  

 Som eit helselag på Sørsida vil me at ungdomsskulen skal leggjast til 

Sandnes skule.  

 Sandnes skule har god plass, stor gymnastikksal og godt inneklima.  

 Om felles ungdomsskule vert lagt til Sandnes er vegen så kort opp  frå 

ferjekaien at elevar frå Nordbygda, som kjem for seint til planlagt ferje,  

kan ta neste ferje å gå opp til skulen. Dette kan ikkje elevar frå Sørsida 

gjera om skulen vert lagt til Nordbygda. 

 

 

Med venleg helsing 

Kvinge helselag 

v/leiar Gro Marit Kvinge Tande 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


